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PREDMET: INICIJATIVA
Poštovani,
Na osnovu člana 106. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ("Službene novine Kantona
Sarajevo", broj 25/10, 14/11, 19/11, 7/12, 26/12), Vladi Kantona Sarajevo, tačnije resornom
ministarstvu postavljam pitanje:  koji su razlozi nabavke plastičnih kontejnera za odvoz
otpada  umjesto  uobičajenih  metalnih,  koji  je  ukupan  broj  plastičnih  kontejnera
nabavljen i koliko je u planu ?
                                                 
                                                   
                                                       OBRAZLOŽENJE 
   Svjedoci smo da se na više lokacija u posljednjem periodu metalni standardni kontejneri
mjenjaju sa crnim plastičnim. Nažalost,  kako smo imali priliku vidjeti,  jedan dio njih već je
uništen  kao  posljedica  vandalskog  paljenja  ili  samozapaljenja  zbog  neodgovornog  načina
odlaganja otpada. Zanima me kako se nije uzela ova poznata činjenica u obzir jer se nažalost
takve situacije dešavaju u praksi i sa metalnim kontejnerima, koji su ipak otporniji, takodje
ineresuje me koji su uopšte razlozi i prednosti kod nabavke plastičnih u odnosu na metalne
kontejnere imajući u vidu navedene činjenice.
. 

S poštovanjem
_______________
Elvis Vreto 
Zastupnik u Skupštini Kantona Sarajevo 


